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DES ‘Door Eendracht Sterk’,  

dorpsbelangen Waskemeer 
 

Heel veel inwoners zijn lid van onze vereniging, zoals ze ook lid zijn van de 

ijsbaanvereniging (al is er geen schaats meer in huis te vinden)   

We hebben vandaag een deel van onze dynamiek laten zien. Dorpsbelan-

gen probeert daarbij de samenhang tussen de omgeving, die iets van ons 

vraagt en het dorp waar van alles gebeurt (of niet) samen te brengen.  

Dat doen we door regelmatig te overleggen met de gemeentelijke organi-

satie in haar volle breedte, maar ook met partijen als Landschapsbeheer 

Friesland, provincie, recreatieschap Drenthe, regionale en landelijke onder-

steuningsbureau’s.  

Maar dat doen we ook door een breed bestuur te hebben die verbindingen 

heeft met heel veel inwoners van ons dorp.  

We nemen het initiatief als we denken dat het nodig is, denk aan  

 AED’s, voldoende mensen die hiervoor op te roepen zijn en opge-

leid; 

 Het instellen van de werkgroep Groener Waskemeer; 

 Actieve deelname aan de dodenherdenking in Haulerwijk 

 Verkeersmaatregelen/overlast 

En zo passeert er jaarlijks veel aan onze overlegtafel. Het dorp weet ons te 

vinden in persoonlijke contacten, via de mail of op de jaarvergadering.  

Wij hopen dat de gemeente ons ook weet te blijven vinden, een dorp op de 

gemeentegrens, dicht bij Opsterland.  

 

Rinze, Ineke, Jan, Albert en Karin  

 

Introductie Waskemeer 

Bezoek Burgermeester 

Vrijdag 9 Juni 2023 
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Waskemeer 
9 Juni 2023 

Burgemeester,  

Fijn dat we u een indruk mochten geven van ons dorp. Waskemeer telde op 

1 januari 2023 829 inwoners. Het is een dorp zonder supermarkt, want die 

is al lang geleden verdwenen.  

Maar dat is niet wat ons dorp zo bijzonder maakt, zoals we geprobeerd heb-

ben u te laten zien. Waskemeer is een levendig dorp waarin de vele vereni-

gingen, bedrijven en inwoners actief deelnemen aan de even zovele activi-

teiten. En waar nog steeds ambities zijn. 

Ook hier ontkomt men niet aan dat klacht dat het zo moeilijk is om vrijwil-

ligers te werven, maar eerlijkheidshalve moet gezegd dat dit ook een klacht 

is die al tientallen jaren wordt geuit.  

En ondanks dat, hebben we een peuterspeelzaal, een dorpshuis, een ba-

sisschool, een voetbal- en volleybalvereniging, de Herberg, een dorpskrant, 

actieve buurtverenigingen, Beer van Waskemeer en nog heel veel meer 

verenigingen die zorgen voor samenhang en verbinding. Waar je zowel 

jong als oud bij aan kunt sluiten. 

Maar net als overal maken wij ons zorgen over vereenzaming, armoede, 

opwarming van de aarde, mogelijkheden van ondernemerschap.  

Vandaag hebt u gesproken met een aantal van onze inwoners over de uit-

dagingen, de fantastische initiatieven, over de vele uren die wij maken om 

ons dorp tot een leuk en fijn dorp te maken. In dit boekje nog even wat 

meer over Waskemeer en over de gesprekken die gevoerd zijn of gevoerd 

hadden moeten worden.  

DES Waskemeer (Door Eendracht Sterk) 

Albert Grootenhuis, Rinze Sikma, Jan Tabak, Ineke Kempenaar en  

Karin Tersmette 
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“Stolpersteinen” in de stoep geplaatst ter nagedachtenis. De latere school 
had een plaquette in de muur die nu is verwerkt in het nieuwe lagere school-
gebouw die op de plaats van de vroegere Mavo staat. De Mavo is inmiddels 
veranderd in Liudger voor VMBO, HAVO en VWO. 
Het nieuwe schoolgebouw dat in 2005 is opgeleverd geeft het dorp meer 
mogelijkheden. Het Atrium wordt bijvoorbeeld jaarlijks gebruikt voor 4 toneel-
uitvoeringen van de “Waldploech”. De sportzaal is voldoende groot om vol-
leybalwedstrijden te houden van SVW.  
Dit gebouw in combinatie met het dorpshuis en de voetbalvelden bieden 
goede faciliteiten voor het actieve dorp. 

Waskemare, dorpskrant voor  

Waskemeer en omstreken. 
 

Wij vinden het belangrijk dat alle inwo-

ners van Waskemeer weten wat er alle-

maal in ons dorp gebeurt gedurende het 

jaar. 

De dorpskrant is door Henk Top ruim 40 

jaar geleden opgestart met enkele 

dorpsbewoners om iedereen in het dorp 

en omgeving op de hoogte te stellen 

van wat er allemaal in het dorp gebeurt. 

Daarom komt de dorpskrant 10 x per 

jaar uit en iedereen die wat te melden 

heeft kan er via de redactie wat in ver-

melden. De voorkant van de eerste ja-

ren werd gesierd door een tekening die 

gemaakt was van het oudste huis van 

Waskemeer, maar sinds de sloop van 

dit huis is gekozen voor ons dorpskunst-

werk ‘de Trilker’, welke al heel wat jaren 

staat te pronken op de Oude Wijk.  

Er wordt geschreven over activiteiten die geweest zijn, activiteiten die nog 

gaan komen, nieuwe inwoners en al bijna 20 jaar wordt er door iemand een 

recept gedeeld in de rubriek ‘de pollepel’.  

We zitten met 6 mensen in de redactie en hebben dus maandelijks een re-

dactievergadering waar we met elkaar de inhoud kunnen bespreken en kun-

nen aanvullen. Alleke Kalis, namens de Waskemare 
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Historie 
De naam Waskemeer is afgeleid van het oudfriese woord Weaze en het mid-
delnederlandse Wase, dat zoiets als modderig water betekent. Het uitge-
strekte veengebied ten noorden van Haule was eeuwenlang woest en onher-
bergzaam. Mensen waagden zich er ternauwernood. De veenexploitatie in 
dit gebied is begonnen vanuit Drachten. In de eerste helft van de 18e eeuw 
is een dwarsvaart aangelegd die de oorsprong is geworden van het dorp 
Haulerwijk. Dit is dan ook het begin van de geschiedenis van Waskemeer, 
toen nog aangeduid als de Kromten. De Kromten is nu als straatnaam op-
nieuw in gebruik. In Waskemeer was men al in 1758 uitgeveend. Er werden 
toen al gronden voor landbouw uitgegeven. 

Waskemeer ligt in het noorden van het Friese Ooststellingwerf. Het kreeg in 
1954 een zelfstandige dorpsstatus. Daarvoor heette het Haulerwijk-
Beneden. De naam van het dorp is ontleend aan een vennetje dat ongeveer 
2 kilometer naar het oosten ligt. Deze ven heet het ‘Waskmar’. Op kaarten 
uit de Franse Tijd (19e eeuw) is heet dit vennetje het ‘Waze Meer’ en moet 
van redelijke omvang geweest zijn. In het vennetje werden de scha-
pen gewassen. De naam Waskemeer komt dus van ‘was-meer’. In het logo 
van oa de voetbalvereniging komt de schapekop als verwijzing naar vroeger 
terug.  

Elke 5 jaar wordt de zelfstandigheid van Waskemeer gevierd met een dorps-
feest, waarbij versierde wagens en straten het meest opvallend zijn. Een 
lang-weekend wordt dit feest ondersteund door heel veel activiteiten voor 
jong en oud. De voorbereidingen zijn nu (juni 2023) dan ook al gestart.  
 
Tegenwoordig is Waskemeer een forensendorp. In de laatste decennia van 
de vorige eeuw waren de bewoners vooral werkzaam in het dorp. 
De drie scholen, bouwbedrijf Offringa, Broederij Zandberg, Potgrondveende-
rijbedrijf Akkerman, koekjesfabriek Hablé waren de grotere werkgevers. Toen 
kon in Waskemeer vrijwel alles gekocht worden bij de twee bakkers, de sla-
ger, de fouragehandelaar, de twee schilders en het warenhuis. 
Het verdiende geld werd ook uitgegeven in Discotheek de Bult en in Café De 
Herberg dat tegenwoordig uitgebaat wordt door vrijwilligers. De discotheek 
bestaat inmiddels ook niet meer. Er is tegenwoordig nog maar één kleine 
winkel actief in Waskemeer. 
Kenmerkend is de aanwezigheid van de scholen. In 1954 kwam de Willem 
Kroezeschool in Waskemeer, de Mulo, later MAVO. De christelijke lagere 
school was in die tijd vrij groot omdat ook leerlingen vanuit Bakkeveen naar 
deze school gingen. Later kwam in Bakkeveen ook een school voor christe-
lijk lager onderwijs. In de 2de wereldoorlog werd openbaar lager onderwijs 
gegeven aan de school die gelegen was naast de toenmalige zuivelfabriek. 
Meester van Hasselt was ‘hoofd der school’. Hij is met zijn gezin op 12 febru-
ari 1943 in Auschwitz vermoord. Bij zijn vroegere woning zijn 
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10.45 uur  Start dorpshuis Waskemeer, met koffie en thee en korte 

introductie Dorpshuis 

10.55 uur Start wandeling, met Mand en Deco, ondernemer uit 

Waskemeer 

11.10 uur (2) Vervolg met Anton Uithoff, agrarieer aan de Janssen-

stichting, bliksembezoek bedrijf.  

11.25 uur (3) 

11.35 uur (4) 

Toneel en P’optimaal 

Dorpskrant en voetbal  

11.45 (5) Basisschool de Paedwizer 

11.55 (6) De Herberg 
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Dorpshuis ‘t Ald Leger 

Het Dorpshuis van Waskemeer zoals wij het nu kennen, heeft een flink uitge-

breide historie. Hierbij wandelen wij graag met u mee door de verschillende 

fasen en vormen die het dorpshuis heeft gekend. 

De plannen voor een dorpshuis in Waskemeer ontstonden in 1979. In sep-

tember 1983 was de bouw klaar en werd het dorpshuis geopend door burge-

meester T.H. Oosterwijk. Sociaal-cultureel werk was er de hoofdgebruiker en 

er werden cursussen als Engels, dans en typen gegeven. Ook vonden ver-

schillende verenigingen als de Soos, Plaatselijk Belang en het toneel hier 

haar plek. 

De voetbalvereniging, toen nog onderdeel van S.V.W., werd als een van de 

hoofdgebruikers een jaar later ondergebracht in het dorpshuis en kreeg daar 

een eigen sportkantine. 

De komst van een bijgebouw maakte het mogelijk om de peuterspeelzaal ‘de 

Boefkes’ onder te brengen. Ook zaten de huisarts van Bakkeveen en een 

fysiotherapeut onder hetzelfde dak. Weer later werd er opnieuw verbouwd. 

De Rabobank deed zijn intrede en dit gaf een win-win situatie voor het dorps-

huis. De kosten van de bouw kwamen namelijk voor rekening van de Rabo-

bank en zij huurden deze ruimte op hun beurt weer van het dorpshuis. 

Waar in beginsel meer culturele activiteiten plaatsvonden in het dorpshuis, 

werden later de buurtverenigingen en Plaatselijk Belang D.E.S. steeds actie-

ver. In de jaren 90 werd er regelmatig feest gevierd in het dorpshuis. Een 

belangrijke inkomstenbron waren de disco-avonden en het oud en nieuw 

feest. 

Een mooie toevoeging voor het dorp was de komst van een sporthal naast 

het dorpshuis. In 2003 werd deze gebouwd in samenwerking met de middel-

bare school Liudger. 

De meeste recente verbouwing vond in 2019 vlak voor de Corona-periode 

plaats. De grote zaal is nu een prachtig Grand Café geworden met eigen tap, 

bar en een ruim buitenterras. Er wordt gretig gebruik van gemaakt van deze 

zaal: van buurtfeestjes tot aan complete bedrijfsfeesten, allemaal onder de 

bezielende leiding van coördinator Janny van der Veen. 

Er is de afgelopen jaren aardig wat gebeurd in het dorpshuis, een geweldige 

toevoeging voor iedereen in en om het dorp! 

Namens 't Ald Leger,  Nadiene Epema - Bekkema  
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Wandeling met delegatie van  

CBS de Paadwizer 
 

Tijdens de wandeling en het gesprek wilden we het vanuit de basisschool in 

Waskemeer in ieder geval hebben over de volgende onderwerpen, we hopen 

dat dit dan ook aan de orde is geweest. Zo niet, dan staat het in ieder geval 

hier op papier en nodigen wij u uit om wederom het gesprek aan te gaan als 

er nadere informatie nodig is: 

• Werkdruk van leerkrachten op kleine scholen in kleine dorpen is heel 

anders dan de werkdruk op grote scholen in grote steden; 

• Het onderwijs voor Waskemeer behouden, het verlies van 2 naar 1 

basisschool moet niet gevolgd worden naar geen basisschool; 

• Wij willen het graag hebben over de voor- en nadelen van een kleine 

school 

• De maatschappelijke functie van de school in het dorp Waskemeer 

• De ouderpopulatie, waarbij we de betrokkenheid van ouders hebben 

besproken 

• En bijna aan het eind van uw wandeling door het dorp Waskemeer, 

wat het dorp voor betekenis heeft voor de school en vise versa 

Directeur Edwin Veenstra,  
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Toanielsselskip “de Wâldploech”. 
 

De toneelvereniging “de Wâldploech” is een “Fryske toanielploech” en is op-
gericht in het jaar 1978. 
Dit naar aanleiding van een dorpsfeest, waar kleine stukjes werden opge-
voerd in de feesttent. Dit smaakte naar meer en zo ontstond er een heuse 
toneelvereniging. Toentertijd waren de spelers ook gelijk het eigen bestuur 
en werd er dubbel zo hard gewerkt, zowel vóór de coulissen als áchter de 
coulissen, om jaarlijks een voorstelling op de planken te krijgen.  
Toen de toneelploeg uitgroeide, werd besloten om een heus bestuur toe te 
voegen en een regisseur te vragen. Nog weer wat later zelfs een bouwploeg, 
voor het maken, meedenken en opzetten van de coulissen en schminkers, 
zodat de spelers alle aandacht konden en kunnen geven aan het toneelspel. 
Ook deze mensen zijn nu van onschatbare waarde in ons team! 
 
De toneelvereniging bestaat uit 10 spelende leden, een hechte groep! Dit 
blijkt wel uit het feit dat het jongste lid al 12 jaar bij de Wâldploech speelt is 
het oudste lid al haar 45

ste
 jaar heeft gevierd. Met deze groep spelers worden 

de speel-boekjes uitgezocht. De spelers lezen en zoeken zélf een te spelen 
stuk uit om deze elk seizoen om op de planken te brengen. Het zijn vooral de 
kluchten en de blijspelen die in trek zijn, bij zowel de spelers als ons publiek.  
(want om uit de dagelijkse sleur te komen, is lachen nog altijd gezond…) 

Dat we zo een hechte groep zijn en ontzettend veel plezier beleven aan het 
toneelspelen, hopen we dit ook uit te dragen naar ons publiek waarvan er 
per jaar; een generale (voor de ouderen) en 4x een volle zaal trekken van in 
totaal zo’n 600 tot 700 man publiek.  

Beroemd is ook de loterij na afloop, waarvan de (mooie) prijzen geschonken 
worden door de middenstand ván en rondom Waskemeer, waar we natuurlijk 
ontzettend blij zijn met deze betrokkenheid.  

Er rest ons nog te melden dat de ploeg nog 1 GROTE WENS heeft en dat is, 
dat we ooit nog eens een OPENLUCHTSPEL op de planken kunnen en mo-
gen brengen!  
Hopelijk is de gemeente zo vriendelijk om hierin ons te helpen met bv. subsi-
die, want dit brengt natuurlijk wel een kostenplaatje met zich mee.  

Vriendelijke groet; 
de Wâldploech 
(Griet Koopmans) 
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Mand en Deco 
 
Derkje en Richard zijn het bedrijf begonnen in 2011 aan de Compagnonsweg 
aan huis. Zeker in de huidige tijd is snel kunnen schakelen naar klanten en 
opdrachtgever van groot belang in de branche waarin zij werkzaam zijn. 
Daarom moet Wonen en Werken vlak bij elkaar zijn. Dan kan je direct en 
snel schakelen naar klanten toe en als er iets moet worden uitgeleverd, snel 
kun je handelen, aldus Derkje. 
Mand en Deco wordt behalve door Derkje en Richard gerund met 3 vaste 
personeelsleden (Oosterwolde en Haulerwijk) aangevuld met 2 oproepkrach-
ten in de drukke tijden.  

Wat doet Mand en Deco, zij leveren de geschenkverpakking voor pakketten, 
zoals voor de kerstpakketten, Vaderdag, Friese`(Provincieen) pakketten, en 
andere bijzondere gebeurtenissen. Dus kartonverpakkingen, plankjes, strik-
ken, folie, kistjes, schalen, mandjes etc. Die verpakkingen worden geleverd 
aan de bedrijven die de pakketten maken. Tot de klantenkring van Mand en 
Deco behoren o.a. boerderij winkels, slijterijen, bakkerijen,  
drogisterijen, delicatesse winkels, chocolaterieën, groentewinkels, slagerijen, 
supermarkten, horeca,  
zuivelwinkels enz.  

Ook nu is het weer druk met de pakketteen voor Vaderdag, dan kan je bij-
voorbeeld denken kaaspakketten (planken), en bierpakketten (karton/
bierhouder, bieropener).  

Op het moment dat er een nieuwe locatie voor het bedrijf werd gezocht is er 
wel gekeken in Haulerwijk, maar kon dit niet snel genoeg gerealiseerd wor-
den. En uiteindelijk zijn ze erg blij met de locatie in Waskemeer, dichterbij en 
een goede plek. Van waaruit snel het wegennet bereikt kan worden.  

Het pand aan de Leidijk staat zowel op gemeentegrond van Opsterland als 
Ooststellingwerf. En eigenlijk is dat ook geen enkel probleem gebleken de 
afgelopen jaren. Mocht er uitgebreid worden, dan kan dat zijn dat dit in één 
van beide gemeenten moet gebeuren of in beiden.  

De school tegenover de locatie, zou problematisch kunnen zijn, maar tot op 
heden is dat niet het geval en maakt de school in overleg regelmatig gebruik 
van de parkeergelegenheid bij Mand en Deco.  

Derkje Wilming,  
Mand en Deco 
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Anton Uithoff—Agrariër  
 

Eerst een stukje over de historie van de P. W. Janssen’s Friesche Stichting. 

In 1896 is Janssengekomen met zijn plan. In 1903, vlak voor zijn dood is De 

Stichting opgericht. Landarbeiders mochten als werkverschaffing veengrond 

ontginnen. Hier werden vervolgens boerderijtjes op gebouwd. De boerderij-

tjes werden samen met ca 5 ha. grond in pacht uitgegeven. In eerste instan-

tie gemengde bedrijven , maar na verloop van tijd bleek de grond het meest 

geschikt als grasland en werd er hoofdzakelijk melkvee gehouden. Er was 

veel handarbeid. De melk werd via een soort van praam door de wijk naar 

de zuivelfabriek in Waskemeer (waar nu De Kromten is) gevaren. 

Dit Rondje Waskemeer (RW1) volgt grotendeels de route van de wijk van 

vroeger. 

Onder andere door overheidsmaatregelen (sanering) zijn er tussen 1960 en 

1970 nogal wat boeren gestopt. De blijvende pachters kregen dan het land 

van de stoppende pachters toebedeeld. Sinds 2000 zijn wij hier in Waske-

meer nog de enige pachter van De Janssenstichting. De gebouwen en on-

dergrond zijn al in 1975 in eigendom gekomen. 

Vervolgens is op huisnr. 3 een rondje over het erf en door de gebouwen van 

het melkveebedrijf gelopen. Aangegeven dat het bedrijf door de jaren heen 

telkens met de tijd is meegegaan. Dat betekent ook zo nu en dan innoveren. 

De laatste tijd lijkt innoveren in de landbouw een vies woord.  

Onder andere doordat goedgekeurde innovaties toch niet het effect halen 

dan wat onderzocht en berekend was. Maar geef nu de gelegenheid verbe-

teringen door te voeren en laat niet alles op slot zetten. 

Het is wel duidelijk dat moderniseren en innoveren van alle tijden is. Naar 

mijn mening moet je niet verlangen naar ‘vroeger’. Is dat 40 jaar terug of 70 

of 150 jaar? Qua fysieke arbeid en kwaliteit van de producten zijn we er al-

leen maar op vooruit gegaan. En de hoeveelheid product die tegenwoordig 

en in de toekomst nodig is, vanwege oa de bevolkingsgroei tov ‘vroeger’, 

zou onmogelijk nog met handarbeid geproduceerd kunnen worden. 
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 De Herberg 
 

De herberg is een plaats waar inwoners van Waskemeer en omliggende dor-

pen elkaar kunnen ontmoeten. 

Vier jaar terug kwam uit het dorpsgesprek naar voren, dat er in Waskemeer 

geen plek meer is waar mensen elkaar ontmoeten. Op dat moment stond de 

Herberg te koop, waar in het verre verleden een kroeg was, maar de laatste 

jaren een restaurant was gehuisvest. Er is een stichtingopgericht en via 

crowdfunding hebben mensen ons bedragen tussen de 10.000 en 50.000 

eurogeleend. We hebben het pand kunnen kopen en met veel vrijwilligers 

hebben we het helemaal kunnen opknappen. 

Inmiddels zijn we drie jaar open. Helaas moesten we door de coronacrisis 

wel af en toe dicht. 

Mensen kunnen 5 dagen per week bij ons terecht voor een kop koffie met 

wat lekkers, een lekkere lunch of een ijsje. Maar natuurlijk ook voor een war-

me gezellige plek waar je even je verhaal kwijt kunt. 

Maar dat doen we niet alleen: Elke donderdagavond bieden wij ieder de ge-

legenheid om gratis aan te schuiven voor een eenvoudige maar goede maal-

tijd. En is er op vrijdag en zaterdagavond de gelegenheid om een patatje te 

komen eten of op te halen. Daarbij is iedereen welkom. Of je het niet kunt 

betalen, je niet alleen wilt zitten eten, of omdat je geen zin hebt om eten te 

koken, dat maakt niet uit. Iedereen is welkom. 

Verder is er een activiteitencommissie die veel organiseert zoals af en toe 

een rommelmarkt, pannenkoeken en een schuimfeest in de vakantie voor de 

kinderen, een high tea.  

Kortom de Herberg is een plaats waar iedereen zich thuis mag voelen.  

Oftewel: Een hûs foar elkenien 
 

Dit alles wordt mogelijk gemaakt door een  

enthousiaste groep van meer dan 70 vrijwilligers. 

 

Namens de herberg, Reinder de Roos 
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Vervolg Anton Uithoff 

Echter duurzamer produceren/zorgen voor meer biodiversiteit is ongetwijfeld 

een verbetering die we moeten oppakken. De kosten daarvan zouden niet 

alleen op het bord van de boer moeten komen. Tenslotte zitten er weer heel 

wat nieuwe overheidsmaatregelen aan te komen. Ook in deze regio, met drie 

Natura-2000 gebieden in de omgeving krijgen we daar mee te maken. Dat 

zal stoppers tot gevolg hebben. Door hen de mogelijkheid te bieden hun erf 

en gebouwen een andere bestemming te geven, maakt voor hen de beslis-

sing te stoppen misschien wat minder zwaar. En diegenen die door kunnen 

en willen zullen wellicht moeten uitbreiden met grond. Maar ook weer moe-

ten innoveren, bijvoorbeeld met mestvergisting. Bij deze zaken kan de ge-

meente van betekenis zijn. 

Groet, Anton Uithoff, Waskemeer 
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VV Waskemeer, de club waar iedereen welkom is. 
 

De leefbaarheid in kleine dorpen is afhankelijk van saamhorigheid en de ver-
binding tussen de inwoners. Er moet iets te beleven zijn, zodat mensen el-
kaar kunnen ontmoeten. In Waskemeer is dat niet anders. VV Waskemeer 
heeft, met ruim 200 voetballende leden, een belangrijke sociale functie in het 
dorp. Niet alleen onze leden, maar ook ouders en vrijwilligers ontmoeten el-
kaar tijdens trainingsavonden en op wedstrijdzaterdagen op het sportpark.  
 

Waskemeer draait volledig op vrijwilligers; enkel de gediplomeerde hoofdtrai-
ner krijgt een klein salaris voor zijn diensten. De vrijwilligers geven training, 
begeleiden een team, houden het sportpark en de accommodatie netjes, 
staan achter de bar en pakken alle andere zaken op die komen kijken bij het 
draaiende houden van onze club. Door deze betrokkenheid is de sfeer op 
het sportpark gemoedelijk; ons kent ons, iedereen is welkom en hoort er bij. 
Om de saamhorigheid te vergroten is er ook ruimte voor feestjes voor jong 
én oud.  
 

Het aankomende seizoen speelt VV Waskemeer met maar liefst zeven seni-
orenteams, vier damesteams en verschillende jeugdteams. Als bestuur zien 
wij al jarenlang dat voetbalclubs in (kleine) dorpen het steeds moeilijker krij-
gen om hun ledenaantal op pijl te houden. Dit geldt net zo goed voor ons, 
maar door onze aanpak verslaan wij met elkaar de trend en blijft met name 
de seniorenafdeling groeien. Hierdoor is er voor iedereen, jong of oud, man 
en vrouw, fanatiek en getalenteerd of juist iets minder, een plaats binnen de 
vereniging. Hieraan ontlenen we ons bestaansrecht en het zorgt ervoor dat 
we als dorpsclub invulling kunnen blijven geven aan onze rol binnen de loka-
le gemeenschap in Waskemeer.  
 

Met ondersteuning vanuit de gemeente is in 2020 en 2021 de uitbreiding van 
het sportpark gerealiseerd. Een absolute aanwinst voor de club! Hierdoor 
kunnen we onze leden op goede tijden laten trainen en wedstrijden laten 
spelen. Ook houden we zo de kwaliteit van de grasmat gedurende het sei-
zoen op een acceptabel niveau.  
 

De vereniging huist onder één dak met het Dorpshuis, waarbij de club een 
deel van de accommodatie huurt van Stichting Dorpshuis en wordt er geza-
menlijk gebruik gemaakt van gedeelde faciliteiten. Een win-win situatie.   
 

Bij de nieuwbouw van de Christelijke Scholengemeenschap Liudger in 2005 
zijn voor de voetbalvereniging slechts twee kleedkamers meegenomen. Te 
weinig voor het aantal teams. Daardoor kampen we met een structureel te-
kort aan kleedkamercapaciteit. We hebben een tijdelijk accommodatie over-
genomen van FC Groningen en op het sportpark geplaatst. De vergunnings-
termijn van zes jaar loopt af in februari 2025. Hierdoor zijn we op zoek naar 
een permanente uitbreiding van onze accommodatie. We zijn hierover al in 
gesprek met de gemeente in het algemeen en met wethouders Jelke Nijboer 
en Esther Verhagen in het bijzonder. 
  

We nodigen u van harte uit om bij de aanvang van het nieuwe voetbalsei-
zoen in september langs te komen op een zaterdagochtend en/of –middag. 
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Wij zijn Stichting P’Optimaal 
  
Wij zijn Stichting P'Optimaal!  
Dit jaar organiseren we een Hardloopevenement, Pubquiz, 
Kids Dance met schuimparty en een Muziekfestival in het 
prachtige dorp Waskemeer. Voor alle inwoners van Waske-
meer en de omliggende dorpen zoals de Haule, Haulerwijk, 
Donkerbroek, Oosterwolde, Bakkeveen en Wijnjewoude.  
  
Als groep enthousiaste dorpsbewoners hebben we de handen ineengesla-
gen om de leefbaarheid in het dorp en de omgeving te vergroten. We probe-
ren de individualisering van de samenleving tegen te gaan en een brug te 
slaan tussen bewoners, ondernemers en verenigingen in de omgeving van 
Waskemeer. Het doel is dan ook om deze mensen met elkaar in verbinding 
te brengen en daarmee de sociale cohesie te vergroten. Dat doen we door 
middel van laagdrempelige evenementen voor jong en oud.  
  
We zijn gestart als een initiatief vanuit 2 bevriende vriendengroepen die de 
leefbaarheid in het dorp en haar omgeving postief willen beïnvloeden. Ge-
zien de risico’s en de gerelateerde verantwoordelijkheden hebben we in 
2019 besloten om het initiatief als stichting vast te leggen. Wij zijn als Stich-
ting P’Optimaal een organisatie die probeert maatschappelijke thema's, zoals 
inclusiviteit en gezondheid, te integreren met evenementen waar draagvlak 
voor is. Wij willen verder groeien als een platform dat de leefbaarheid en 
saamhorigheid in de omgeving rondom Waskemeer wil verhogen. Dat is de 
maatschappelijke bijdra-
ge die wij als stichting 
P'Optimaal leveren. 
  
  
Hendrik Haaisma   

namens P’Optimaal 

Om nader kennis te maken, maar bovenal om te laten zien wat de kracht is 
van onze vereniging: het samenbrengen van mensen als verbindende factor 
binnen het dorp Waskemeer.  


